
Oświadczenie złożone 

przez senatora Arkadiusza Grabowskiego 

na 77. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 kwietnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do prezydenta miasta Będzina Łukasza Komoniewskiego 

Szanowny Panie Prezydencie! 

W związku z licznymi pytaniami mieszkańców będzińskiego osiedla Syberka zwracam się do Pana z za-

pytaniem w sprawie zagospodarowania terenu na osiedlu Syberka przy ul. Skalskiego pomiędzy blokami nr 5 

oraz nr 7. 

Od dłuższego czasu miejsce to wręcz odstrasza mieszkańców oraz przypadkowych przechodniów – teren 

jest zaniedbany, nakładki asfaltowe chodników są zniszczone, mieści się tam stary, bardzo zaniedbany plac 

zabaw, a co najważniejsze, brakuje oświetlenia, co ma ogromny wpływ na bezpieczeństwo mieszkańców. Nie 

ma wątpliwości, że jest to miejsce o dość dużym nasileniu ruchu pieszych z uwagi na znajdujące się w pobli-

żu przejście dla pieszych prowadzące do przystanków autobusowych oraz bliskość 2 dużych sklepów. 

Mając na uwadze powyższe, zwracam się do Pana Prezydenta z zapytaniem, czy przewidywana jest rewi-

talizacja tego niezagospodarowanego i zdewastowanego terenu, która w znacznej mierze mogłaby wpłynąć 

na poprawę jakości życia i bezpieczeństwa mieszkańców osiedla Syberka. 

Arkadiusz Grabowski 
 


